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Abstract (en)
[origin: WO8606340A1] The equipped deck (1) is charged onto a self-elevating platform (2). The platform is positioned close to the fixed platform
(11) and the deck is lifted from the self-elevating platform (2) to the level of the fixed platform (11). The deck is slid on the fixed platform (11) by
means of a cradle (6) mounted on blocks provided with regulating jacks. The blocks co-operate with sliding ways provided on each of the platforms.
The two platforms are coupled by means of a guiding frame (12).

Abstract (fr)
On charge le pont équipé (1) sur une plate-forme autoélévatrice (2). On la positionne près de la plate-forme fixe (11 ) et on lève le pont de la plate-
forme autoélévatrice (2) au niveau de la plate-forme fixe (11). On fait glisser le pont sur la plate-forme fixe (11) à l'aide d'un berceau (6) monté sur
des patins comportant des vérins de réglage. Les patins coopèrent avec des chemins de glissement prévus sur chacune des plates-formes. Les
deux plates-formes sont accouplées par un châssis de guidage (12).
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